
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 20/11/2023 
 
Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών  
 
ΘΕΜΑ: «Απόρριψη του ΥΠΕΘΟ δαπάνης συντήρησης πλοίων του Π.Ν.» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Όπως πληροφορηθήκαμε και βάσει δημοσιεύματος, πρόσφατα το Πολεμικό Ναυτικό 
(Π.Ν.) αιτήθηκε επιπλέον κονδύλιο (κατά το δημοσίευμα επτά εκατομμυρίων ευρώ) για τη 
συντήρηση μονάδων κρούσης του από το Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και 
Οικονομικών, το οποίο απορρίφθηκε. Το σχετικό αίτημα, περί προγράμματος τεχνικής 
υποστήριξης πολεμικών μέσων του Π.Ν., προς το Υπουργείο Οικονομικών απεστάλη 
από τη Γενική Διεύθυνση Οικονομικού Σχεδιασμού και Υποστήριξης (ΓΔΟΣΥ), βάσει 
σχετικής αιτιολόγησης του ΓΕΝ. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Προτίθεσθε όπως αφενός μας ενημερώσετε, εάν όντως απορρίφθηκε αίτημα επιπλέον 
χρηματοδότησης του Π.Ν. για τη συντήρηση μονάδων κρούσης του κι αφετέρου βάσει 
ποιου σκεπτικού το αναφερθέν αίτημα απορρίφθηκε από το Υπουργείο Εθνικής 
Οικονομίας και Οικονομικών, δεδομένου ότι αφορά συντήρηση ναυτικών μέσων 
δεκαετιών του Π.Ν.; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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